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Verslag van de vergadering van het Presidium, gehouden op 15 december 2020 in de raadszaal 
van het gemeentehuis.

Aanwezig:
de heer F.L.J. van der Meijden voorzitter
de heer H.M.M. van Bree lid
de heer J.H. Strijbosch lid
de heer M.H.A. Tijssen lid
de heer J.C.M. Verschuren lid
de heer M.L.M. van Heijnsbergen griffier

Afwezig:
de heer M. van der Heijden lid
mevrouw J.W.M. van de Ven secretaris
 

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering. 

2. Afsprakenlijst 17 november 2020.
De afsprakenlijst wordt vastgesteld.

3. Vaststelling voorlopige commissie agenda’s van 12, 13 en 14 januari 2021.
Commissie Sociaal Domein: De zienswijze begrotingswijziging Senzer is nog niet gereed voor 
behandeling en kan van de agenda af. Daardoor blijft er een beperkte agenda over. 
Besloten wordt tot een gezamenlijke vergadering van de commissies Sociaal Domein en 
Algemene Zaken op donderdag 14 januari. Partijen worden vertegenwoordigd door de leden van 
slechts één van de beide commissies.
De concept agenda voor de commissie Algemene zaken is akkoord.
De concept agenda voor de commissie Ruimtelijk Domein (inclusief 2 presentaties) is akkoord.

4. Evaluatie raadsvergadering 19 november 2020 en commissievergaderingen 1 en 
2 december 2020.
De raadsvergadering is prima verlopen. Goede toonzetting en goede discussies. De voorzitter 
merkt op dat hij bovendien complimenten heeft gekregen van de heer Linssen, hoogleraar aan 
de TUe, voor de wijze waarop de gemeenteraad omgaat met het onderwerp duurzaamheid. Hij 
was vol lof over de betrokkenheid en diepgang van de raadsleden in de dossiers. 
De commissievergaderingen zijn ook prima verlopen.
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5. Evaluatie thematische raadsbijeenkomst 10 december 2020.
Men is tevreden over de gehouden themabijeenkomst. Dat er soms herhalingen in zitten is niet 
erg. Met name voor de nieuwere raadsleden is dat een goede zaak. Er is ook behoeft om met 
elkaar dieper in gesprek te gaan over onderwerpen/voorbeelden uit Laarbeek, alleen leende de 
opstelling zich daar niet voor.  
De voorzitter wilde in elk geval duidelijk maken dat er regie is op de lopende zaken. Verder 
wilde hij inzicht geven in de processen en de betrokken personen/instanties.  
Opgemerkt wordt dat het belangrijk is om ook de mensen van de betrokken instanties (bijv 
politie of PIT of BOA’s) te horen. 

6. Wat verder ter tafel komt.
 Planning themabijeenkomst omgevingsvisie Buitengebied op 21 januari 202, mits de 

coronaregels dat toelaten.
 Fysiek of digitaal vergaderen. Er wordt verschillend gedacht over de wens/noodzaak om 

fysiek te vergaderen. De voorbeeldfunctie van de raad is van belang. Anderzijds worden 
vergaderingen van het openbaar bestuur gerekend tot de vitale processen die zijn 
toegestaan. Er staat enkele belangrijke discussiepunten op de agenda. Daarnaast wil de 
voorzitter de raad ook bijpraten over de laatste stand van zaken over het coronavirus. 
Na enige discussie wordt besloten met de fractieleden te overleggen of men kan 
instemmen met een vergadering met een minimaal quorum, waarbij de verhoudingen 
tussen oppositie en coalitie in acht worden genomen. Mocht dit op bezwaren stuiten bij 
de raadsleden dan zal de raad in zijn geheel fysiek vergaderen.

 De heer Van Bree vraagt aandacht voor het op tijd en actief betrekken van 
belanghebbenden en omwonenden bij de plannen voor de Heuvel in Lieshout. 

 De heer Verschuren kondigt voor de komende raadsvergadering een gezamenlijk 
amendement aan van de 5 partijen om een bedrag van 3200 euro voor teambuilding niet 
over te hevelen naar 2021.

 De voorzitter kondigt aan dat de gebruikelijke nieuwjaarsreceptie niet doorgaat. Wel 
staat er op 4 januari aanstaande als alternatief een digitale bijeenkomst gepland van 
19.30 tot 20.00 uur, waarin de burgemeester een korte speech houdt en het college een 
korte doorkijk geeft naar 2021. Hier volgt nog nader bericht over.

 De griffier geeft tot slot kort uitleg over de rol van de raad in processen tot het afgeven 
van een verklaring van geen bedenkingen. 

Actielijst:

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering

1 Deskundigheidsbevordering 
raadsleden.

Nadere voorstellen volgen 
zodra de omstandigheden 
dat toelaten. Digitale 
mogelijkheden tot 
deskundigheidsbevordering 
zijn aangereikt. 

Burg/Griffier
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2. 4-6-19 Thema-avond verbeteren 
democratisch 
proces/participatie

In verband met Corona nu 
niet uitvoerbaar.
Inplannen 1e helft 2021

Griffier

3. 5-11-19 Nieuwe vergaderstructuur, en 
daarmee samenhangende 
aanpassing reglement van 
orde en verordening 
commissies.

De concept 
vergaderstructuur is met 
de achterban overlegd en 
wordt verder uitgewerkt.

Griffier

4. 15-12-
20

Themabijeenkomst 
omgevingsvisie Buitengebied

De bijeenkomst wordt 
gepland op donderdag 21 
januari 2021

Griffier


